
Protokół
V sesji Rady Gminy Żetazkóu,

w dniu 30 marca 2015 r., godz.16:00

Przewodniczący pan Józef Leśny otworzył obrady V sesji Rady Gminy Że|azków,
powitał zebranych radnych, pana Sylwiusza Jakubowskiego _ Wójta Gminy, jego Zastępcę
panią Ewę Bąkowską panią Jolantę Dudek - Skarbnika, radnych powiatowych panią Alicję
Łl:czak, pana Stanisława Gąsiora, mieszkńców oraz panią Agatę Denisow _ która będzie
sprawować obsługę prawną w Utzędzie Gminy. Prowadzący obrady stwierdził obecność 15
radnych (lista obecności stanowi załączruk nr 1 do protokofu), co daje możliwość
podej mowania prawomocnych uchwał.
Pan Józefleśny odczytał proponowany porządek obrad:
I. otwarcie obrad przez Przewodniczącego Rady Gminy i przyjęcie porządku obrad oraz

protokołu z poprzedniej sesj i.
III. Rozpatrzenie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrazenia zgody na

zawarcie przez Gminę Że|azków porozumienia w celu wspóŁdziałanta jednostek
samorządu terytorialnego stuzącego rea|izacji wspólnych celów i przedsięwzięó w
ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytońalnych dla obszaru funkcjonalnego ośrodka
regionalnego Kalisza z ostrowem Wielkopolskim

m. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabylku wpisanym do
rejestru zabytków

IV. Rozpatrzenie projektu uchwĄ w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie
malowania elewacji Kościoła Sw. Andrzeja Apostoła w Borkowie Starym

V. Rozpatrzenie pĄektu uchwały w sprawie regulaminu dofinansowana z dochodów
budzefu Gminy Że|azków pochodzących z opłat i kar środowiskowych budowy
przydomowy ch o cza szczalni ścieków

vI. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiarry uchwały Nr X)oV169l09 Rady
Gminy Że|azków z drua 25 malca 2009 roku w sprawie zasad wynagrodzenia
nauczycieli, ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegół.owe warunki
ptzyznawania nauczycielom dodatków mofiacyjnego' funkcyjnego i za warunki
pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia, a tŃłie wysokości,
szczegółovrychzasadprzy7Itawaniaiwypłacaniadodatkumieszkaniowego.

VII. Rozpatzetie projektu uchwaĘ w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i
porządku na terenie Gminy Że|azków

VIII. Rozpatrzenię projektu uchwĄ w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu
świadczenia usfug w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zanian za uiszczoną przez
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi

x. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia ,,Programu usuwania azbestu i
wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Że|azkóvt',

X. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy
Że|azków oraz nadaniajej Statutu

)(I. Rozpatrzenie projektu uchwaty w sprawie zmiany Uchwały Nt IYl26l2015 Rady Gminy
Że|azków z dtlla l6 lutego 2015 roku w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w
Goliszewie

XII. Rozp atrzenię proj ektu uchwaĘ w sprawie zmiany Uchwały Nr IY l27 l20 1 5 Rady Gminy
Że|azków z drlta 16 lutego 2015 roku w sprawie utworzenia Gimnazjum w Dębem

XIII. Rozpatrzetie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obnizek
tygodniowego, obowią7kowego wymiaru godzin zajęó dydaktycmych, wychowawczych
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i opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w
przedszkolach, szkołach, a takię odpowiednio w ich zespołach prowadzonych przez
Gminę Żę|azków

XIV. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do przedszkoli
i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę
Że|azków na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego, ustalenia |iczby punktów na
ketŻde ztychkryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzania.

XV. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie prryjęcia Programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwterząt na terenie Gminy Że|azków w
2015 roku

XVI. Rozpatrzenie projektu uchwĄ w sprawie zmiany uchwały budzetowej na rok 2015
XVII. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym
XVIII. Interpelacje, zapylania i wolne wnioski
XIX. Zakończenie obrad V sesji Rady Gminy Że|azków.
Przewodniczący poprosił o przegłosowanie prryjęcia porządku obrad i protokołu z
poprzedniej sesji:
Za-  15
Przeciw - 0
Wstrzymało się _ 0

Ad. II Rozpatrzenie projektu uchwaĘ uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody
na zatvarcie przez Gminę Że|azków porozumienia w celu wspóldziałania jednostek
samoIządu terytorialnego służącego realizacji wspólnych celów i przedsięwzięć w
ramach Zintegr owanych Inwestycj i Teryto rialnych dla obszaru funkcj o nalnego ośrodka
regionalnego Kalisza z ostrowem Wielkopolskim
Głos zabrał Wójt Gminy, wyjaśnił radnym prrycTynę wprowadzenia autopoprawki do
budzetu. W wyniku ogłoszenia przetargu na wykonanie ujęć wód w miejscowościach Janków
i Michałów, po otwarciu ofert okazało się, ze są one vlyżzsze od zaplanowanych środków w
budżecie, w zwią.zku z czym Komisja Przetargowa nwóciła się o zwiększenie kwoty.
Przewodniczący poprosił radnych o przegłosowanie wprowadzenia autopoprawki do uchwały
w sprawie zmiany uchwały budzetowej:
Za-  15
Przeciw- 0
Wstrzymało się - 0
Pan Józef Leśny odczytał. projekt uchwały (załącnik ff 2), po wysłuchaniu pozytywnych
opinii Komisji StaĘch zarządził. głosowanie, które zakoitczyŁo się wynikiem:
Za-  15
Przeciw - 0
Wstrzymało się _ 0
Rada Gminy Że|azków podjęła Uchwałę Nr Yl32l2015 uchylającą uchwałę w sprawie
wyrażenia zgody na zawarcie przęz Gminę ŻęIazków porozumienia w celu współdziałarńa
jednostek samorządu terytorialnego słuzącego realizacji wspólnych celów i przedsięwzięć w
ramach Zintegrowanych lnwestycji Terytorialnych dla obszaru funkcjonalnego ośrodka
regionalnego Kalisza z ostrowem Wielkopolskim.

Ad. III Rozpatnenie projektu uchwaĘ w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na
prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym
do rejestru zabytków
Pan Józef Leśny rozpoczfi odczytywanie projektu uchwały (załącznik ff 3), pani Ewa
Bąkowska poprosiła Radę, aby zwolnić Przewodniczącego z odczytywania całości projektu
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uchwały. Pani Bąkowska uzasadniła prośbę tym,iikaidy radny zapoznał' się z treścią projekt
był wcześniej omawiany, więc nię ma potrzeby, aby Przewodniczący musiał go odczytywać.
Wójt Gminy poprosił pana Józef Leśnego, aby jednak odczytać całość uchwały.
Przewodniczący poszczególnych komisji wyrazil'i pozytywne stanowisko o projekcie
uchwały, w nvią7ku z tymgłosowanie zakoitczyt'o się wynikiem:
Za-  15
Przeciw - 0
Wstrzymało się _ 0
Radni jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr V/33/20l5 w sprawie określenia zasad udzielania
dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkl
wpisanym do rejestru zabytków.

Ad. IV Rozpatlzenie projektu uchwaĘ w sprawie udzielenia dotacji celowej na
dofinansowanie malowania elewacji Kościoła Św. Andrzeja Apostoła w Borkowie
Starym
Prowadzący obrady odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na
dofinansowanie malowania elewacji Kościoła Sw. Andrzeja Apostoła w Borkowie Starym
(załącznik nr 4 do protokołu). Komisje Stałe wyraziły pozytywne stanowiska, pan Józef
Leśny przeprowadził głosowanie:
Za-  14
Przeciw- 0
Wstrzymało się _ 1
Uchwała nr Yl34l2015 w sprawię udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie malowania
elewacji Kościoła Św. Andrzeja Apostoła w Borkowie Starym zostałapodjęta.

Ad. v Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie regulaminu dofinansowana z
dochodów budżetu Gminy Że|azków pochodzących z opłat i kar środowiskowych
budowy prrydomorYych octy szcza|ni ścieków
Przewodniczący Rady Gminy odczytil' projekt uchwały (załącznk nr 5). Radni podczas
posiedzenia komisji poprosili o zmianę w Regulaminie dofinansowania budowy
przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Że|azków z dochodów budzetu
Gminy Żelazków pochodzących z opłat i kar środowiskolvych w punkcie II kwotę
dofinansowania ustalono na 50oń lecz nie więcej niż 5000 zł. Projekt uchwały z wprowadzoną
zmianąuzyskał pozytywne opinie komisji, głosowanie nad ptzyjęciem uchwały zakoncryło
się w następujący sposób:
Za-  15
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Rada Gminy Że|azków podjęła jednogłośnie Uchwałę Nr V/35/2015 w sprawie regulaminu
dofinansowana z dochodów budzefu Gminy Że|azków pochodzących z opŁat i kar
środowiskowych budowy przydomowy ch oczy szczalni ścieków.

Ad. vI Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie zmiany uchwaĘ Nr XX)V169|09 Rady
Gminy ielrazków z dnia 25 marca 2009 roku w sprawie zasad wynagrodzenia
naucrycieli, ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki
pr:ryznawania nauczycielom dodatków motywacyjnego' funkcyjnego iza warunki pracy
oraz niektórych innych skladników wynagrodzenia, a także wysokości, szczegółolvych
zasad pnf,yzn^wania i wypłacania dodatku mieszkaniowego.
o głos poprosił pan Sylwiusz Jakubowski. W zw.tązku z tym, ie radni w dniu dzisiejszym
otrzymali Uchwałę Rady Gminy opatówek w sprawie regulaminu przyznawalia oraz wypłaty



dodatków nauczycielom zatrudnionym w przedszkolu i szkołach prowadzonych przez Gminę
opatówek wójt poprosił o l0 minut przerry, podczas której radni będą mogli
przedyskutować kwestię dodatków dla nauczycieli w Gminie Że|azków. Pani Ewa Bąkowska
poinformowała radnych, że w Gminie opatówek dodatek motywacyjny wynosi 30 %o w
naszej uchwale zaproponowano widełki od 5% do 20% dla dyrektorów, ponadto przekazał.a
zebranym średnie wynagrodzenia dla nauczycieli :
- kontraktovty _2 300 zł
- mianowany _2 600 zł.
- dyplomowany - 3.|00 zł
Radny Arkadiusz Czerniej zauuła:Żył, że proponowana zmiana niewiele wnosi, bo i tak są to
wysokie dodatki. Pani Ewa Bąkowska poinformowała Radę, ze pieniądze na ten cel są
zabezpieczonę w budzecie, że nie będzie potrzeby dokładania z zewnątrz. Radny Marek
Trzeciak odpowiedział, ze moze się tak zdarzyć, ze jednak dyrektorom braknie środków w
budżecie i wystąpią o zwiększenie kwot, więc Gmina będzie musiała dołoĘć pieniędzy. o
głos poprosiła radna powiatowa pani Alicja Łuczak, odniosła się do ustawy o systemie
oświaty, która obligowała organ prowadzący do wypłaty 30% dla nauczyciela pracuj ącego z
dzieckiem niepełnosprawnym' jednak w 2002 roku przy zmianie ustawy zniesiono ten
dodatek. Ponownie wypowiedziała się pani Ewa Bąkowska, która stwierdziŁa, ze Gmina w
przypadku niewykorzystania subwencji musi ją zvwóció, więc w ramach Ęch pieniędzy warto
prryznac dodatki mofiacyjne. Radny Arkadiusz Czerniej stanął na stanowisku, ze dopłata
dla nauczycieli pracujących z dzieckjem niepełnosprawnym jest w pełni uzasadniona,
natomiast w przypadku dodatku motywacyjnego dla nauczycieli ma wątpliwości. Wójt Gminy
stwierdził, ie kuŻdy dyrektor szkoły dysponuje budżetem i planem finansowym' w którym
musi się zmieścić, jednak aby wypracowaó wspólne stanowisko pan Sylwiusz Jakubowski
zaproponował zorganizowanie w czerwcu spotkania Rady Gminy przedstawicie|a Zlvirązkl
Nauczycielstwa Polskiego i dyrektorek szkół. Głos zabrała pani Ewa Bąkowska informując,
że spotkanie z dyreklorkami szkół miało już miejsce i w wyniku spotkania padły propozycje
zaproponowane w ptzedłoŻonej uchwale.
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w
sprawie zmiany uchwały Nr )OoVl69/09 Rady Gminy Że|azków z dnia25 marca2009 roku
w sprawie zasad wynagrodzenia nauczycieli, ustalenia regulaminu określającego wysokośó
oraz szczegółowe warunki ptzyznautaria nauczycielom dodatków mofiacyjnego'
funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia, atakże
wysokości, szczegół'owych zasad przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego
(załącznik nr 6), przeprowadził głosowanie zakoitczone wynikiem :
Za-0
Przeciw- 10
Wstrzymało się.5
Rada Gminy Że|azków nie podjęła uchwały w sprawie zmiarly uchwały Nr XX)V169109
Rady Gminy Że|azków z dnia 25 marca 2009 roku w sprawie zasad wynagrodzenia
nauczycieli, ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki
przlznawania nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz
niektórych innych składników wynagrodzenia, a także wysokości, szczegółowych zasad
przyznav{ania i wypłacania dodatku mieszkaniowego

Ad. vII Rozpatzenie projektu uchwaĘ w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania
czystości i porządku na terenie Gminy Że|azków
Przewodniczący Rady poprosił o opinie Komisji Stałych dotyczących projektu uchwały w
sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Że|azków.
W nł'ią7ku zzajęciem pozytywnego stanowiskaprzezposzczególne komisje pan Józef Leśny
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przeczylał projekt uchwały (załącznik nr 7 do niniejszego protokofu) i zarządził głosowanie,
które zakończyło się w następujący sposób:
Za-  15
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Radni jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr V/36l20l5 w sprawie przyjęcia Regulaminu
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Że|azków

Ad. YIII Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie ustalenia szczególowego sposobu i
zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną pnzez
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi
Głos zajął pan Sylwiusz Jakubowski i omówił wprowad'o''" po posiedzeniu Komisji Stałych
poprawki dotyczące odbioru popiołu i żuŻ|a. Po *y.t.'"l*iu pozytywnyóh opinii
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia ',ć,"goio*ego spośobu
i zakresu świadczenia usług w zakresie odbieranii odpadów komunalnich od właścicieli
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zatnian za uiszczonąprzezwłaściciela
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (iałącznik nr 8),
przeprowadził głosowanie zakończone wynikiem:
Za-  15
Przeciw - 0
Wstrzymało się _ 0
Uchwała Nr Yl37l2015 w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia
usług w zakresię odbierania odpadów komunalnycrr 

-oa 
właścicieli nieruchomości i

zagospodarowania tych odpadów' w zatnian za uiszczonąprzez właściciela nieruchomości
opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi została podjęta.

Ad. Ix Rozpatnenie projektu uchwaĘ w sprawie uchwalenia ,oProgramu usuwania
azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Że|azków,,
Komisje Rady wyraziĘ pozytywne stanowisko w sprawie programu usuwania azbestu i
wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Żelazków,w zwią7ku ztymPrzewodni czący
odczytał projekt uchwały (załącznk nr 9 do protokofu) i przeprowadził głosowanie, które
zakoitczyło się w następujący sposób:
Za-  15
Przeciw - 0
Wstrzymało się _ 0
Rada Gminy Że|azkówjednomyślnie podjęła Uchwałę Nr V/38/2015 w sprawie uchwalenia
,,Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Że|azków,,.

$d: { Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy
Zelazków oraz nadania jej Statutu

ŁT JŚ,:d Leśny odczytat projekt uchwały w sprawie powołania Młodzieżowei Rady Gminy
Ze|azków oraz nadania jej Statutu (projekt stanowi załącznk nr 10), pó *y'to.hani;
pozytyvtnych opinii poszczegó|nych komisji, prowadzący obrady przeprowadżił głosowanie:
Za-  t5
Przeciw - 0
Wstrzymało się _ 0
Uchwała Rady Gminy Że|azków Nr vl39l2}I5 w sprawie powołania Młodzieżowej Rady
Gminy Że|azków or az nadania j ej Statutu zostałapodj ęta.
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Ad. xI Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie zmiany Uchwały NrIYl26l2015 Rady
Gminy Ze|azków z dnia 16 lutego 2015 roku w sprawie nadania imienia Szkole
Podstawowej w Goliszewie
Przewodniczący poszczegó|nych komisji wyrazili pozytywne stanowisko wobec projektu
uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IYl26l2015 rady Gminy Że|azków z dnia 16 lutego
2015 roku w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Goliszewie, wobec tego pan
Józef Le śn y o dczytał proj ekt (załącznik nr 1 1 ) i zar ządził' gło sowanie :
Za-  15
Przeciw - 0
Wstrzymało się _ 0
Rada Gminy Że|azków podjęła Uchwałę Nr V/40/2015 w sprawie zmiany Uchwały
Nr IY 1261201 5 Rady Gminy Że|azków z drua 1 6 lutego 201 5 roku w sprawie nadania imienia
Szkole Podstawowej w Goliszewie.

Ad. xII Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie zmiany UchwaĘ NrIYl27|2015 Rady
Gminy Ze|azków z dnia 16 lutego 2015 roku w sprawie utworzenia Gimnazjum w
Dębem
Przewodniczący Rady przeczytaŁ projekt uchwĄ (załącznik nr |2) i poprosił o opinie
komisje stałe. Komisja ds. Budzetu, Komisja oświaty i Komisja Samorządowa wytaziły
pozytywne opinie, Komisja Rolnictwa nle zajęła stanowiska. Pan Józef Leśny przeprowadził.
głosowanie zakończone wynikiem :
Za-9
Przeciw - 0
Wstrzymało się _ 5
Jedna osoba nie głosowała.
Uchwała Nr Yl4ll2015 w sprawie zmiarty UchwĄ Nr |Yl27l2015 Rady Gminy Że|azków z
dnia 16 lutego 2015 roku w sprawie utworzenia Gimnazjum w Dębem zostałapodjęta.

Ad. XIII Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek
tygodniowego, obowiązkowego rvymiaru godzin zajęć dydaktycznych, rvychowawcrych i
opiekuńcrych naucrycielom, którym powiezono stanowiska kierownicze w
pzedszkolach, szkołach, a także odpowiednio w ich zespołach prowadzonych przez
Gminę Że|azków
Prowadzący obrady odczytał' projekt uchwĄ w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obnizek
tygodniowego, obowią7kowego wymiaru godzin zajęó dydaktycntych, wychowawczych i
opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w przedszkolach,
szkołach, a takŻe odpowiednio w ich zespołach prowadzonych ptzez Gminę Że|azków
(załączruk nr 13 do protokotu). Komisje stałe vłytaziĘ po4rtywne opinie, wobec czego
głosowanie zakoitczyło się wynikiem:
Za-  14
Przeciw- 0
Wstrzymało się _ 0
Jedna osoba nie głosowała.
Rada Gminy Że|azków podjęła Uchwałę NrYl42l2015 w sprawie zasad udzielania i rozmiaru
obnizek . tygodniowego, obowią7kowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych,
wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono stanowiska kięrownicze
w przedszkolach, szkołach, atak:Że odpowiednio w ich zespołach prowadzonychptzez Gminę
Że|azków 
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Ad. xlv Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do
przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych ptzez
Gminę ielrazków na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego, ustalenia liczby
punktów na każde z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich
potwierdzania.
Przewodniczący Rady odczylał' projekt uchwały (załącznik nr |4), po wysłuchaniu
pozytywnych opinii komisji, przeprowadził głosowanie, które zakoftczyło się w następujący
sposób:
Za-  15
Przeciw - 0
Wstrzymało się _ 0
Radni jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr V/43l2015 w sprawie określenia kryteriów rekrutacji
do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez
Gminę Żelazków na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego' ustalenia liczby punktów na
kłide ztych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzania.

Ad. xv Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie przyjęcia Programu opieki nad
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności nvierząt na terenie Gminy
Ze|azków w 2015 roku
Pan Józef Leśny przeczytał. projekt uchwały w sprawie przyjęcia proglamu opieki nad
z-łvierzętarti bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zvtierząt na terenie Gminy
Że|azków w 2O|5 roku (załącznik nr l5). Wszystkie komisje stałe wyraziły pozytywne
stanowisko o programie, wobec tego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie:
Za-  15
Przeciw- 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała Nr Y14412015 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi
oraz zapobiegania bezdomności nllierzs na terenie Gminy Że|azków w 20|5 roku została
podjęta.

Ad. xvl Rozpatrzenie projektu uchwaĘ w sprawie zmiany uchwaĘ budżetowej na rok
2015
o głos poprosił Wójt Gminy, który odczytał' wniosek Komisji Przetargowej o zwiększenie
kwoty na przetargi dotyczące budowy ujęcia wód podziemnych w Jankowie i Michałowie,
dlatego radni otrzymali autopoprawkę, żrcby lwzględnić wniosek Komisji Przetargowej.
Radny Dariusz Wawrzyniak zauwuŻył', czy rue warto byłoby jeszcze zwiększyćkwoty, aby w
przyszłości uniknąć kolejnego zwiększania środków na te dwa przetargi. Pan Sylwiusz
Jakubowski wyjaśńł, że zvnększając kwoty uwzględniono juz wszystkie koszty, tak więc w
proponowanych pieniądzach całość zadanta powinna się zmieścić. Przewodniczący Rady
poprosił komisje o przedstawienie stanowiska, po otrzymaniu pozytywnych opinii
przeprowadził głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwĄ budzetowej na
rok 2015 wrazz autopoprawką(załączniknr 16), które zakończyło się wynikiem:
Za-  15
Przeciw - 0
Wstrzymało się _ 0
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr V/45l2015 w sprawie zmiany uchwĄ budżetowej na rok
fors.

Ad. xvII Sprawozdanie Wójta Gminy z ć|ziała|ności w okresie międrysesyjnym
Wójt Gminy przedstawił sprawozdatie z działalności międzysesyjnej od początku kadencji tj.
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od 9 grudnia201,4 roku do dnia dzisiejszej sesji.

Ad. XVIII Interpelacj e,zapytania i wolne wnioski 
Jakubczaka oWójt Gminy poprosił Przewodniczącego Komisji oświaty pana Sławomira

zaproszenie'dyrektorek na spotkanie zprzedstawicielem ZvtlązkllNauczycielstwa Polskiego i

naaą Gminy. Głos zajęła pani Alicja Łuczak - radna powiatowa, poinformowała radnych o
rozmowach w Starosiwie Powiatowym dotyczących przebudowy dróg i chodników relacji
Zborów _ Russów i w Kolonii Skarszewek. Ponadto poprosiła o interwencję w sprawie
zaśmieconych poboczy i uprzątnięcie ich. Pan Sylwiusz Jakubowski podziękował radnej
powiatowej za iobbowanie w Starost.wie zawnioskiem o modernizację dróg. o głos poprosił
iadny Powiatu Kaliskiego pan Stanisław Gąsior, który poinformował o trwającym łataniu

dziui w drogach po sezonie zimowym, następnie rozwinęła się dyskusj a doĘcząca ogólnego
stanu ubytkó* * drogach na terenie gminy Że|azków. Radny Sławomir Majtas poprosił o
możliwość odbioru pozbieranych śmieci, po akcji ,,Czysty Goliszed'. Wójt Gminy wyjaśnił,
ie w porozumie^, , firmą EKo będzie możliwość odbioru.odpadów. Z ko|ęi radny
Arkadiusz Czerniej zwróciŁuwagę na dziury w drodze na Kolonii Że|azków, które wymagają
załatania. Pan Sy|wiusz Jakubowski poinformował radnych, Że zostanie ogłoszony przetarg
na remont dróg, w związkuz czpubytki w drogach gminnych zostanąnaprawione.
Pani Joanna ri: _ sohys wsi Russów podziękowała radnym powiatowym za interwencję w
sprawie udroznienia przepustu w miejscowości Russów. Pan Stanisław Gąsior podjął kwestię
rimontu drogi relacjin''o _ Skarszew oraz zasadności płacenia z duŻe pojemniki na śmieci na
wsiach. w odpowióa'i wo3t wyjaśnił radnym, że jeśli na Michałowie sprawdzi się sprysk z
destruktu, to pobocza na Ilniu zostaną równiez Ęm sposobem wykonane, Natomiast jeśli

chodzi o pojemniki na śmieci' pod rozwagę brane sąpojemniki wrzutowe na kazdej posesji.

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady pan Józef Leśny o godzinie
18:30 zakoflczył'posiedzenie V sesji Rady Gminy Że|azków.

Przexodniczący
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